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Aan het college, 

T.a.v. de door de raad van Wassenaar afgevaardigde in het AB van de GR Avalex, 

 

 

Vanwege de aangekondigde start “omgekeerd inzamelen” per 1 januari 2017 

leven er bij de VVD-fractie, en zoals gebleken is ook bij de inwoners, nog de 

nodige vragen waarop de reclamecampagne geen of onvoldoende antwoord geeft. 

 

Dagdatum 17-12-2015 heeft wethouder L.Maat namens de raad een brief 

gestuurd aan de directie van Avalex waarin wordt gesteld dat er behoefte is aan 

meer inzicht op de praktische gang van zaken op 4 onderwerpen: 

1) de wijze van inzamelen 

2) de communicatie 

3) de prijsprikkel 

4) de planning        

Een deel van deze vragen in deze brief zijn nog niet beantwoord. Afspraak is dat 

de klankbordgroep nog een keer bij elkaar zou worden geroepen om de 

uitwerking Grip op Grondstoffen te bespreken. 

 

 

 

Gezien het bovenstaande heeft de VVD-fractie de volgende vragen: 

 

1) Hoe ziet het maatwerk er per wijk uit?  

2) Wat zijn de mogelijkheden met betrekking tot vaker c.q. minder vaak de 

bak te laten legen en wat betekent dat financieel voor de inwoners. 

3) Als u hierop nog geen antwoord kunt geven, bent u dan bereid de 

startdatum op te schuiven. Zo nee, waarom niet?  

4) Bent u bereid om mensen welke niet in staat zijn het restafval naar de 

container te brengen een oplossing te bieden? Zo ja, welke? Zo nee, 

waarom niet? 

5) Bent u alsnog bereid om met alle buurtbewoners welke daar behoefte aan 

hebben om de tafel te gaan zitten? En bent u bereid voorafgaand daaraan 

via internet vragen, problemen en bezwaren te inventariseren?  

 

 

 


